
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 182
Ministeren bedes kommentere henvendelsen fra Høreforeningen, jf. KUU alm.
del – bilag 167, herunder om ministeren vil være villig til at anvende nogle af
de overskydende licensmidler til at forbedre tekstningen af DR’s programmer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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